

No. 3575

—

**MOROCCO**

**Declaration of acceptance of the obligations contained in  
the Charter of the United Nations. Rabat, 17 July  
1956**

*Official text: French.*

*Registered ex officio on 12 November 1956.*

—————

**MAROC**

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans  
la Charte des Nations Unies. Rabat, 17 juillet 1956**

*Texte officiel français.*

*Enregistrée d'office le 12 novembre 1956.*

N° 3575. MAROC : DÉCLARATION<sup>1</sup> D'ACCEPTATION DES  
OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DES  
NATIONS UNIES. RABAT, 17 JUILLET 1956

---

Au nom du Gouvernement de Sa Majesté le Sultan du Maroc, en ma qualité de Ministre des affaires étrangères, et après avoir déposé la demande d'admission du Maroc à la qualité de Membre de l'Organisation des Nations Unies, je déclare accepter les obligations découlant de l'acte constitutif en vigueur, et m'engage à les respecter au moment où cette admission sera prononcée.

(Signé) A. BALAFREJ

---

<sup>1</sup> Présentée au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 20 juillet 1956. Par la résolution 1111 (XI) adoptée par l'Assemblée générale à sa 574<sup>e</sup> séance plénière, le 12 novembre 1956, le Maroc a été admis comme Membre de l'Organisation des Nations Unies. Voir Nations Unies, *Documents officiels de l'Assemblée générale, onzième session, Supplément n° 17* (A/3572), p. 62.

[TRANSLATION — TRADUCTION]

No. 3575. MOROCCO : DECLARATION<sup>1</sup> OF ACCEPTANCE  
OF THE OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER  
OF THE UNITED NATIONS. RABAT, 17 JULY 1956

---

On behalf of the Government of His Majesty the Sultan of Morocco, in my capacity as Minister of Foreign Affairs, and having submitted the application of Morocco for admission to membership in the United Nations, I declare that I accept the obligations deriving from the constitutional instrument in force and undertake to fulfil them from the date on which Morocco is admitted to membership in the United Nations.

(Signed) A. BALAFREJ

---

<sup>1</sup> Presented to the Secretary-General of the United Nations on 20 July 1956. By resolution 1111 (XI) adopted by the General Assembly at its 574<sup>th</sup> plenary meeting, on 12 November 1956, Morocco was admitted to membership in the United Nations. See United Nations, *Official Records of the General Assembly, Eleventh Session, Supplement No. 17 (A/3572)*, p. 60.